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Onderwerp: Schriftelijke vragen over ‘Onderwerp Stikstofbeleid en Maritieme 
Servicehaven Noordelijk Flevoland’ 
Datum: 7 februari 2022 

 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 

 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over de ‘Onderwerp Stikstofbeleid en Maritieme Servicehaven Noordelijk 
Flevoland’ 

Tijdens de Commissievergadering RND deelde Gedeputeerde Staten mee dat zij 
zeer goed inzicht hebben op stikstofdepositieveroorzakers. Op boerderij-niveau in 
heel Flevoland weet de provincie wat voor boerderijen, stallen en voorzieningen er 
zijn om stikstofuitstoot reductie te realiseren. Op basis daarvan heeft de Provincie 
scenario’s doorberekend om succesvol de stikstofdoelen van Flevoland te behalen. 
Gedeputeerde Staten betoogde dat het een zeven tot acht scenario’s zijn. Echter zou 
het moment van publiceren toentertijd te vroeg zijn, aldus Gedeputeerde Staten.  

1. Kan Gedeputeerde Staten deze scenario’s nu wel publiceren? Zo nee, 
waarom niet?  

2. Indien niet, wanneer wel?  

Afgelopen zomer is er door het rijk een vaste afstandsgrens van 25 kilometer voor 
alle emissiebronnen vastgesteld. Dit heeft als consequentie dat het zoekgebied voor 
het vrijmaken van stikstofruimte voor projecten van de overheid en overige partijen is 
ingeperkt. De provinciale Statenfractie JA21 zou graag een kaart van Flevoland en 
omstreken willen ontvangen van de Gedeputeerde Staten. Op deze kaart wordt een 
weergave van de relevante Natura2000 gebieden voor de taakstelling van Flevoland 
getoond. Tevens wordt op deze kaart een duidelijke weergave getoond van de van 
toepassing zijnde radius van 25 kilometer vanuit de relevante Natura2000 gebieden. 

Hiermee willen wij het inzichtelijk krijgen welke gebieden in Flevoland het zoekgebied 
zijn voor het vrijmaken stikstofruimte.  

3. Kan Gedeputeerde Staten de zojuist gespecificeerde kaart leveren? Zo nee, 
waarom niet? 



[1] https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/265247/hoger-beroep-tegen-buitendijkse-
haven-dient-in-februari 

Zoals hierboven al is beschreven is dus het zoekgebied verkleind om de vrije 
stikstofruimte te krijgen voor prioritaire projecten zoals de Maritieme Servicehaven 
Noordelijk Flevoland (MSNF) bij Urk.   

4. Was of is de provincie in onderhandeling met stikstofruimte aanbieders buiten 
de 25 kilometergrens? 
 

5. Is de verhouding MSNF stikstofdepositie op de Weerribben in relatie tot 
andere depositieveroorzakers op dat gebeid groter of kleiner geworden door 
de 25 kilometergrens?  
 

6. Indien het groter is geworden, wat voor impact heeft het op de overige 
depositieveroorzakers binnen de 25 kilometergrens?  
 

7. Kan de provincie beantwoorden hoeveel stikstofruimte (er nog) moet worden 
gevonden voor de Maritiem Servicehaven? 
 

8. Zijn er op dit moment voldoende bezitters van stikstofruimte geïnteresseerd 
om stikstofruimte aan te bieden, dan wel reeds in onderhandeling, om 
voldoende stikstofruimte voor de MSNF vrij te maken?  
 

9. Is het ook gekwantificeerd hoeveel stikstofbronnen er nodig zijn, in 
verschillende scenario’s (bijvoorbeeld over verschillende afstandsringen van 
de Weerribben) om de stikstofruimte vrij te krijgen voor de Maritieme 
Servicehaven?  

Is de provincie bekend met het artikel van Omroep Flevoland:  “Hoger beroep tegen 
buitendijkse haven dient in februari”? [1] 

 
10. Hoeveel tijd geeft de provincie heeft de provincie nog beschikbaar om de 

stikstofruimte voor de MSNF te vinden indien het hoger beroep van de 
IJsselmeervereniging bij de Raad van State gegrond wordt verklaard? En 
indien het ongegrond wordt verklaard?  
 

11. Is er een mogelijkheid dat op onteigening van bedrijven met stikstofruimte 
moet worden overgegaan indien het voor de provincie te lang duurt om de 
stikstofruimte te vinden?  
 

12. Heeft de provincie Flevoland direct of indirect (e.g. als liaison of bemiddelaar) 
stikstofruimte ingekocht voor prioritaire projecten zoals MSNF? Worden de 
transacties in de Stikstofbanken publiekelijk (met inachtneming van 
privacywetgeving) inzichtelijk? Zo nee, waarom niet? 
 

 



[1] https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/265247/hoger-beroep-tegen-buitendijkse-
haven-dient-in-februari 

13. Zullen toekomstige verhandelde transacties stikstofruimtes in de 
Stikstofbanken door de Provincie Flevoland dan wel andere partijen, voor 
andere partijen zoals PAS-melders, publiekelijk (met inachtneming van 
privacywetgeving)  inzichtelijk zijn?  

 

Namens de fractie van JA21, 

Niek Beenen 


